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§ 108 

Kommunstyrelsens tertialrapport 1, 2025 , KS 2025/121 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Godkänna justering av budgetramen med -58 tkr i enlighet med 

beskrivning i ärendet. 

2. Ombudgetera 2025 års investeringsbudget med 1 000 tkr från årligt 
anslag för exploateringar till renovering av lokaler  

3. Under förutsättning att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 
första och andra beslutspunkten, godkänna kommunstyrelsens 
tertialrapport 1 2025 

Beskrivning av ärendet 
 

Justering driftbudget och investeringsbudget 2025 

Vid beslut av kommunstyrelsens internbudget för 2025 fanns en post för 
justering AMA och centralt. Justeringar utgörs av en summa av rättelser av 
tidigare beräkningar mot AMA genom socialnämnden, samt 
servicenämnden om 222 tkr. Utöver det har centrala justeringar gjorts i form 
av tilldelning för kapitalkostnader om 708 tkr. 

Förändringen av budget för Räddningstjänsten Väst mellan 2024 och 2025 
har angivits till fel belopp i den beslutade budgeten 2025. Budgetramen 
justeras därför ner med 437 tkr för att anpassas till det verkliga 
medlemsbidraget som faktureras under 2025. 

Interna justeringar av budget har även gjorts mellan avdelningarna för att 
matcha 2024 års organisationsförändringar, utan påverkan på den totala 
budgetramen. 

I syfte att stärka kommunens säkerhet och robusthet inom IT-området och 
öka möjligheten att hänga med i den snabba utvecklingen och 
digitaliseringstakten, genomförs en kraftsamling inom IT under 
serviceförvaltningen. Budget för säkerhetssamordning och 
utvecklingsledning inom IT flyttas därmed till servicenämnden och uppgår 
till 552 tkr för 2025. 

Totalt innebär justeringarna av kommunstyrelsens en minskning av 
budgetramen om 58 tkr till totalt 216 744 tkr.  

Tilläggsbudget för lokaler omfattar såväl slutrenovering av KF-salen som 
drätselkammaren och arbetsmiljöfrämjande lokalunderhåll. För de två 
senare tillförs 1 000 tkr genom ombudgetering från det årliga anslaget för 
exploateringar. Enligt kommunens policy för investeringsprocessen kan en 
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nämnd godkänna en obudgeterad investering upp till 1 000 tkr, förutsatt att 
det ryms inom nämndens totala investeringsbudget. 

Tertialrapport 1 

Kommunstyrelseförvaltningen har upprättat årets första ekonomiska 
uppföljning och prognos, tertialrapport 1 2025.  

Kommunstyrelsen, exklusive affärsverksamhet, redovisar en positiv 
budgetavvikelse för perioden om 1,2 miljoner kronor. Prognosen för helåret 
2025 är en fortsatt positiv avvikelse mot budget om 3,1 miljoner kronor 
utifrån lägre kostnader för färdtjänst, tillfälliga vakanser samt att avgift för 
samverkan till Region Halland inte faller ut under 2025.   

Affärsverksamheten redovisar en positiv budgetavvikelse om 1,4 miljoner 
kronor per den sista april, samt en årsprognos på ett överskott om nära 10 
miljoner kronor. Anledningarna bakom prognosen är främst lägre 
elproduktion inom vindkraft samt högre försäljningsvolymer för 
Falkenbergsmotet Norra. 

Motivering av beslut 
Uppföljning av ekonomi samt uppskattning av årsprognos har gjorts inom 
samtliga avdelningar inom kommunstyrelseförvaltningen. 
Kommunstyrelsen föreslås att godkänna tertialrapport 1 för 2025. 

Under året görs det justeringar av nämndernas/ kommunstyrelsens budget 
för till exempel löneökningar och kapitalkostnader. Ibland görs även 
justeringar på grund av att personal eller verksamhet flyttas till en annan 
nämnd eller att medel avsatts centralt i avvaktan på utfallet av till exempel 
en upphandling. Ibland blir nedjusteringar aktuella av olika anledningar, till 
exempel för den nämnd vars personal eller verksamhet flyttas till en annan 
nämnd eller att lokalbudgeten behöver justeras ner om en lokal tas i bruk 
senare än beräknat. Enligt kommunallagen krävs godkännande i nämnd när 
nämndens budget minskas.  

Innevarande års budgetram behöver justeras utifrån nya, centrala 
beräkningar samt genom omfördelning av resurser inom såväl 
kommunstyrelsen som mot övriga nämnder och centrala poster. 

Ekonomi 
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi. Faller prognosen med 
positiv budgetavvikelse ut vid årets slut påverkas kommunens samlade 
resultat positivt med motsvarande överskott.  

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-16 
Kommunstyrelsens Tertialrapport 1, 2025 
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§ 109 

Kommunens tertialrapport 1, 2025, KS 2025/121 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
1. Godkänna Tertialrapport för januari-april 2025 

Kommunstyrelsen besluta 

1. Godkänna justeringar av nämndernas ramar mellan januari-april enligt 
beskrivning av ärendet. 

2. Under förutsättning att Falkenbergs Stadshus AB godkänner bolagens 
tertialrapporter 1. 

3. Uppdra åt kommunstyrelseförvaltningen att göra redaktionella ändringar 
i Tertialrapport 1 inför beslut i kommunstyrelsen. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelseförvaltningens ekonomiavdelning har upprättat 
Tertialrapport 1 för kommunen 2025. 

Under januari-april har nämndernas ramar justerats enligt bilaga ”Justering 
av nämndernas ramar januari-april”. 

Motivering av beslut 
Enligt fastställda rutiner ska tertialrapport per april upprättas och redovisas. 
Ekonomi 
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-21  
Tertialrapport 1 – 2025 Falkenbergs kommun  
Tertialrapport 1 – 2025 Barn- och utbildningsnämnden  
Tertialrapport 1 – 2025 Socialnämnden  
Volymer och nyckeltal för socialnämnden  
Tertialrapport 1 – 2025 Servicenämnden  
Tertialrapport 1 – 2025 Kultur- teknik och fritidsnämnden Tertialrapport 1 – 
2025 Miljö- och hälsoskyddsnämnden  
Tertialrapport 1 – 2025 Bygglovsnämnden  
Tertialrapport 1 – 2025 Överförmyndarnämnden  
Bilaga ÖFN Gemensam tertialrapport 1 2025  
Bilaga ÖFN Sammanträdesprotokoll 2025  
Bilaga – Justering av nämndernas ramar januari-april  
Tertialrapport 1 2025 - Falkenbergs Stadshus AB samt koncern 
Tertialrapport 1 2025 - Falkenbergs Bostads AB  
Tertialrapport 1 2025 - Falkenberg Energi AB  
Tertialrapport 1 2025 - Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB 
Tertialrapport 1 2025 - Destination Falkenberg AB 
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§ 110 

Återrapportering av uppdrag - Säkerställa att den 
kommunala gymverksamheten som bedrivs på 
Klitterbadet är kompetensenlig., KS 2025/138 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Anse uppdraget att säkerställa att den kommunala gymverksamhet som 

drivs på Klitterbadet är kompetensenlig delvis återrapporterat och 
fastställa att den kommunala gymverksamheten inte är enlighet med den 
kommunala kompetensen men bör vara förenlig med reglerna om 
konkurrensstörande offentlig säljverksamhet om gymverksamheten 
tillämpar marknadspriser. 

2. Remittera frågan om Klitterbadets gymverksamhet tillämpar 
marknadspriser till kultur-, fritids- och tekniknämnden. 

Beskrivning av ärendet 
Ulf Norlin (M), Johan Idmark (M) och Sandra Johansson (M) inkom med en 
motion om att kommunfullmäktige ska uppdra åt kommunstyrelsen att 
säkerställa att den kommunala gymverksamhet som drivs på Klitterbadet är 
kompetensenlig och inte strider mot regler om konkurrens.  

Kommunfullmäktige beslutade 2025-02-25 att uppdra åt kommunstyrelsen 
att säkerställa att den kommunala gymverksamhet som drivs på Klitterbadet 
är kompetensenlig. Återrapportering ska ske till kommunstyrelsen senast 
2025-06-30.  

En kommun får ägna sig åt verksamheter som ingår i den kommunala 
kompetensen, även kallat kommunala befogenheter. Det är främst i 
kommunallagen (KL) som de kommunala befogenheterna regleras och den 
grundläggande allmänna kommunala kompetensen framgår av 2 kap. 1 §. 
Vidare regleras förutsättningarna för en kommun att bedriva 
näringsverksamhet i 2 kap. 7 § KL. Kommuner har även specialreglerad 
kompetens enligt bland annat lagen om vissa kommunala befogenheter. 

Verksamhet som inte ingår i den kommunala kompetensen kan ändå vara 
kompetensenlig om verksamheten är av begränsad omfattning och har en 
naturlig anknytning till den kommunala verksamheten. Verksamheten kan 
då ingå i den så kallade kommunala anknytningskompetensen. 

I 3 kap. 27 § konkurrenslagen finns bestämmelser som reglerar 
konkurrensbegränsande offentlig säljverksamhet, de så kallade KOS-
reglerna. Enligt KOS-reglerna får staten, en kommun eller region förbjudas 
att tillämpa ett visst förfarande i en säljverksamhet av ekonomisk eller 
kommersiell natur, om det snedvrider, eller är ägnat att snedvrida, 
förutsättningarna för en effektiv konkurrens på marknaden. Förbud får också 
meddelas om förfarandet hämmar, eller är ägnat att hämma, förekomsten 
eller utvecklingen av en sådan konkurrens. För att en verksamhet ska anses 
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begränsa konkurrensen och vara otillåten ska den de negativa effekterna på 
marknaden vara av någon betydelse. Det innebär att all offentlig 
säljverksamhet som kan anses påverka marknaden inte omfattas av KOS-
bestämmelserna. 

Motivering av beslut 
För att kunna avgöra huruvida Klitterbadets gymverksam är 
kompetensenligt krävs att en bedömning görs avseende om verksamheten 
ingår i den kommunala kompetensen och om verksamheten är förenlig med 
bestämmelserna om konkurrensbegränsande offentlig säljverksamhet i 
konkurrenslagen. I bifogad tjänsteskrivelse finns 
kommunstyrelseförvaltningens utredning över Klitterbadets 
gymverksamhets förenlighet med den kommunala kompetensen och 
konkurrenslagen i sin helhet. 

Slutsatserna i utredningen är att Klitterbadets gymverksamhet inte kan anses 
omfattas av kommuners allmänna kompetens enligt 2 kap. 1 § KL eller av 
kommuners kompetens att bedriva näringsverksamhet enligt 2 kap. 7 § KL. 
Gymverksamheten ingår inte heller i kommunens specialreglerade 
kompetens enligt lagen om vissa särskilda befogenheter. Verksamheten är 
inte av begränsad omfattning och kan därför inte anses omfattas av den 
kommunala anknytningskompetensen. Frågan blir då om verksamheten är 
tillåten enligt KOS-reglerna. 

Mot bakgrund av den aktuella konkurrenssituationen på gymmarknaden i 
Falkenberg förefaller det som att Klitterbadets gymverksamhet inte har 
påverkat konkurrensen genom att hämma eller snedvrida konkurrensen på 
ett märkbart vis. Det är dock inte tillräckligt för att kunna dra slutsatsen att 
verksamheten är förenlig med KOS-reglerna eftersom gymverksamhetens 
prissättning kan påverka konkurrensen.  
 
För att kunna göra en bedömning av prissättningen enligt KOS-reglerna 
krävs en djupgående verksamhetskunskap vad gäller bland annat 
finansiering, lokaler och resurser. Det har mot bakgrund av detta inte funnits 
förutsättningar för kommunstyrelseförvaltningen att göra en sådan 
bedömning inom utsatt tid. Just prissättningen föreslås därför utredas vidare, 
av ansvarig nämnd, för att kunna göra en slutlig bedömning av om 
gymverksamheten är förenligt med KOS-reglerna. Eftersom 
återrapporteringen saknar bedömning av prissättningen föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att uppdraget ska anses delvis redovisat och 
att slutlig redovisning ska ske då kultur- fritid- och teknikförvaltningen 
inkommit med remissvar.  
 
Mot bakgrund av Marknadsdomstolens avgörande gällande Strömstads 
Badanstalt bör det dock vara rimligt att dra slutsatsen att Klitterbadets gym 
inte strider mot KOS-bestämmelserna om verksamheten tillämpar 
marknadspriser.  
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Ekonomi 
Beslutet påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag, 2025-05-20 
Utredning om Klitterbadets gymverksamhet är förenligt med den 
kommunala kompetensen och konkurrenslagen, 2025-05-20 
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§ 111 

Uppföljning av motioner 2025, KS 2025/156 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
1. Anteckna till protokollet att rapport över ej redovisade motioner har 

redovisats.  

Beskrivning av ärendet 
I enhet med 31 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska 
kommunstyrelsen upprätta en förteckning över motioner som inte redovisats 
till kommunfullmäktige. Detta ska rapporteras till fullmäktige två gånger 
under verksamhetsåret, under juni och december månad. Rapporten som 
ligger som underlag för detta beslutsförslag innehåller nio motioner.  

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige antecknar till 
protokollet att rapporten har redovisats.  

Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-04-08 
Rapport – Uppföljning av motioner, juni 2025 
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§ 112 

Beslut om samråd - Strategi för vattentjänster inklusive 
Falkenbergs kommuns vattentjänstplan, KS 2023/156 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Godkänna utkast till samrådshandlingar för Strategi för vattentjänster 

inklusive Falkenbergs kommuns vattentjänstplan för färdigställande och 
samråd. 

Beskrivning av ärendet 
Vid årsskiftet 2022/2023 inträdde ändringar i lagen om allmänna 
vattentjänster (LAV). En av dessa ändringar är att kommunerna ska ha en 
aktuell vattentjänstplan. Vattentjänstplanen ska beslutas i 
kommunfullmäktige, innan dess ska samråd och granskning av planen ske. 
Detta lagkrav tillsammans med ett behov av att samverka för en långsiktig 
hållbar samhällsutveckling och att tydliggöra mål och färdriktning för 
arbetet med våra va-system ledde fram till framtagandet av Strategi för 
vattentjänster inklusive Falkenbergs kommuns vattentjänstplan.  

Motivering av beslut 
Idag har Falkenberg ett antal VA dokument som fokuserar på en eller flera 
detaljfrågor inom vattentjänsterna dricksvatten, spillvatten och dagvatten. I 
kommunens VA-policy finns en övergripande politiskt förankrad 
viljeinriktning och kommunens VA-plan som samlar och beskriver flera av 
de vattenrelaterade dokumenten. Det upplevs dock att det saknas ett 
övergripande långsiktigt aktiverande dokument. Ett aktiverande 
styrdokument är ett dokument som ger ett uppdrag; vad som ska göras och 
vad som ska uppnås samt hur kommunen ska agera för att uppnå ett visst 
resultat, det syftar till förändring och utveckling. En strategi kan peka ut 
långsiktiga mål och inriktningar. Genom en strategi blir 
kommunfullmäktiges beslut vägledande för kommunens och, genom 
ägardirektiv, Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB:s fortsatta arbete 
med vattentjänster och styrdokument för detsamma. 
 
Att anta en strategi för vattentjänster och samtidigt låta den innehålla kraven 
för en vattentjänstplan ger därför en tydlig väg framåt för vårt arbete kring 
vattentjänster samtidigt som lagkraven i lagen om allmänna vattentjänster 
uppfylls. 
 
Ekonomi 
Framtagande av strategi för vattentjänster medför inga kostnader. Strategin 
är ett vägledande dokument kring hur fortsatta, framtida, insatser runt 
vattentjänster bör utformas. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-07 
Utkasthandling Strategi för vattentjänster inklusive Falkenbergs kommuns 
vattentjänstplan 2025-04-16 
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§ 113 

Svar på remiss - Ansökan om nätkoncession för 
transformatorstation i Ätrafors, KS 2025/164 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Falkenbergs kommun har inga synpunkter på ansökan. 

Beskrivning av ärendet 
E.ON Energidistribution AB har ansökt hos Energimarknadsinspektionen 
(Ei) om tillstånd att bygga och använda en kraftledning (nätkoncession för 
linje). Ansökan avser en luftledning från befintlig och planerad 
transformatorstation i Ätrafors i Falkenbergs kommun i Hallands län. 
Ledningen uppförs för att förstärka det lokala och regionala elnätet i 
Falkenbergs kommun och kringliggande kommuner. 

Falkenbergs kommun är obligatorisk remissinstans enligt 18 § 
nätkoncessionsförordningen (2021:808). Ei behöver därför vårt svar för att 
kunna fatta ett beslut.. 

Motivering av beslut 
Falkenbergs kommuns översiktsplan (ÖP 2.0, antagen 2014-05-27) anger 
inga intressen i området som hindrar ledningsdragning i enlighet med 
ansökan. Inga antagna detaljplaner finns i området och det finns inte heller 
några aktuella planbesked. 

Ekonomi 
Beslutet påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Missiv, 2025-04-14 
NVI, 2025-04-14 
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§ 114 

Svar på remiss - Hallandstrafikens kollektivtrafikplan 
2026 med utblick 2027-2030, KS 2024/504 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Översända yttrandet gällande Kollektivtrafikplan 2026 med utblick 

2027-2030  till Hallandstrafiken som Falkenbergs kommuns svar på 
remissen.  

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommun har mottagit remissversionen av Kollektivtrafikplan 
2026 med utblick 2027–2030 från Hallandstrafiken. Planen beskriver hur 
Hallandstrafiken avser att utveckla kollektivtrafiken i Hallands län under 
kommande år, med särskilt fokus på trafikutbudet 2026 och en utblick mot 
2030. 

Planen omfattar såväl tåg- som bussresor, särskild kollektivtrafik och 
mobilitetsåtgärder, och utgår från målsättningarna i Region Hallands 
trafikförsörjningsprogram. Kommunen har beretts möjlighet att lämna 
synpunkter inom ramen för remissförfarandet. 

Motivering av beslut 
Falkenbergs kommun ställer sig i grunden positiv till Hallandstrafikens 
ambition att utveckla en sammanhållen, tillgänglig och hållbar 
kollektivtrafik i länet. Samtidigt konstaterar kommunen att den föreslagna 
planen i sin nuvarande form lämnar Falkenberg utan konkreta förbättringar i 
vare sig tåg- eller busstrafik. 

Yttrandet lyfter särskilt följande synpunkter: 

• Turtäthet på Västkustbanan – Falkenberg har betydligt färre 
direkttåg till Göteborg än exempelvis Varberg. Trots stationsnära 
utveckling föreslås inga förstärkningar. Kommunen föreslår att 
trafiken byggs ut till minst ett tåg var 30:e minut under högtrafik. 

• Avsaknad av bussatsningar – Kommunen finns inte med i de 
föreslagna förändringarna för 2026, trots att en linjeöversyn pågår i 
samverkan med Hallandstrafiken. Behovet av förbättrade 
förbindelser till såväl verksamhetsområden som mindre orter 
betonas. 

• Turismens frånvaro i planeringen – Trots Falkenbergs stora 
sommarflöden saknas åtgärder för säsongsanpassad trafik. 

• Tidtabellsskifte och skolstart – Sommartidtabellen löper även 2026 
över skolstarten, vilket skapar återkommande problem för 
skolskjutsplanering. 
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Kommunen efterlyser också ett tydligare uppföljningssystem för störningar 
och ersättningstrafik samt en stärkt dialog kring stationsnära utveckling och 
framtida kapacitetsbehov. 

Ekonomi 
Yttrandet har ingen direkt ekonomisk påverkan för kommunen. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-20 
Förslag till yttrande – Kollektivtrafikplan 2026 med utblick mot 2017-2030 
Remiss - Kollektivtrafikplan 2026 med utblick mot 2027-2030 
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§ 115 

Förlängning av reservationsavtal 73, KS 2025/36 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Godkänna tilläggsavtal (3) till reservationsavtal 73 

Beskrivning av ärendet 
Reservationsavtal 73, godkänt av kommunfullmäktige 2022-03-29, lät 
Mycorena Fastighets AB reservera ett markområde inom fastigheten 
Tröinge 6:75 för framtida köp. Avtalet angav att köpet skulle fullföljas efter 
att bolaget betalat köpeskillingen, vilket skulle ske efter påbörjad 
byggnation. 2023-06-27 godkände kommunfullmäktige en förlängning av 
tidsfristen att erlägga köpeskillingen, fram till 2024-12-31. 2025-03-26 
undertecknades en ytterligare förlängning av avtalet fram till 2025-07-01 på 
bolagets begäran.  

Bolaget, som under processen har bytt namn till Falkenbergsgruppen 
Tröinge AB, begärde i maj 2025 ytterligare en förlängning av avtalet. 

Området som avses säljas är bebyggt med en reningsanläggning av bolaget. 
Anläggningen har ett funktionellt samband med bolagets intilliggande 
fastighet.  

Det nu aktuella tillägget till reservationsavtalet reglerar att parterna är 
överens om att köpeskillingen i reservationsavtal nr 73 ska vara betald 
senast 2026-03-31. Kommunen ansöker om lantmäteriförrättning när 
köpeskillingen är betald. Om köpeskillingen inte är betald vid detta datum 
upphör tecknat avtal att gälla och bolaget ansvarar för att området återställs i 
befintligt skick vid tecknande av avtalet. I övrigt gäller samma villkor som i 
tidigare tecknat avtal. 

Motivering av beslut 
Tidplanen för bolagets förvärv av området har tagit längre tid än förväntat, 
men området är bebyggt och bolaget har fortfarande avsikt att köpa marken. 
Förlängningsavtalet anger inga nya villkor, utan erbjuder endast ett uppskov 
med tid. I och med att markområdet har ett samband med bolagets 
intilliggande fastighet är det av stort värde att kunna utöka verksamheten 
inom reservationsområdet. 

Ekonomi 
Köpeskillingen för reservationsområdet är samma som tidigare avtalats men 
ersättningen kommer att betalas in till kommunen vid ett senare tillfälle. 
Ersättningen är baserad på vid köpet gällande taxa för industrimark. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-28 
Tilläggsavtal (3) till reservationsavtal nr 73 
Karta över reservationsområdet 
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§ 116 

Förvärv av fastigheten Tröinge 6:123, KS 2025/182 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
1. Godkänna köpekontrakt gällande fastigheten Tröinge 6:123. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelseförvaltningen har efter diskussion med ägaren till Tröinge 
6:123 kommit överens om ett förvärv. Fastigheten utgörs av en obebyggd 
verksamhetstomt på 21 450 kvm. Köpeskillingen är enligt köpekontraktet 
10 000 000 kr. 

Motivering av beslut 
Fastigheten är strategiskt belägen med skyltläge mot E6:an. Det är därför 
bra för kommunen att kunna få rådighet över vilken verksamhet som 
etableras där. Fastigheten är stor nog att utgöra ett eget försäljningsobjekt 
men skulle också kunna säljas tillsammans med den intilliggande 
kommunägda fastigheten Tröinge 6:109. 

Ekonomi 
Köpeskillingen är 10 000 000 kr vilket motsvarar ca 466 kr/kvm. Därutöver 
tillkommer kostnad för lagfart. Den kommunala taxan för verksamhet 
”Inom zon 250 m mot E6:an” är 400 kr/kvm. Den högre köpeskillingen per 
kvm kan motiveras med att ytor med skyltläge nu är ganska få samt att 
möjligheten till en samförsäljning med Tröinge 6:109 kan attrahera fler 
intressenter. Vid en försäljning av den aktuella fastigheten bedöms 
kommunfullmäktige kunna besluta, med avsteg från gällande taxa, att priset 
ska vara 466 kr/kvm. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-04-25  
Köpekontrakt Tröinge 6:123  
Kartbilaga 
 
Yrkanden 
Miranda Bodiroza (S), Per Svensson (S), Ulrika Bertilsson (S), Anneli 
Andelén (C), Elisabeth Svensson Agerbjer (C), Susan Pettersson (KD), 
Petra Hygrell (L) och Bo Björkner (C) yrkar bifall till liggande förslag. 
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§ 117 

Köpekontrakt avseende fastigheten Tegeltaket 1 m.fl., 
KS 2021/294 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
1. Godkänna köpekontrakt med Grundbulten 143666 AB avseende ett 

område om 4 000 m2 som planläggs för restaurangändamål på del av 
fastigheten Tegelbruket 6, del av fastigheten Tegeltaket 1 samt del av 
fastigheten Herting 2:1. 

Beskrivning av ärendet 
Lilla Napoli är idag belägen på kv Spetsen. Verksamheten drivs av 
Gyllenborg Rigg AB som äger Grundbulten 143666 AB som kommer att 
teckna det nu aktuella köpekontraktet.  Gyllenborg Rigg AB har idag ett 
hyreskontrakt i befintliga lokaler som löper ut september 2026.  

Kommunstyrelsen fattade våren 2020 beslut om att påbörja en detaljplan på 
fastigheterna Tegeltaket 1 m fl för restaurangverksamhet. En 
avsiktsförklaring tecknades mellan kommunen och Gyllenborg Rigg  
sommaren 2021 i syfte att reservera mark för bolagets räkning för att 
möjliggöra en etablering av en ny restaurang.  

Under planarbetet utredes bland annat markföroreningar och en 
kostnadskalkyl för genomförandet togs fram. Kalkylen visade på en hög 
totalkostnad för kommunen för att genomföra detaljplanen. Gyllenborg Rigg 
meddelade då att de var beredda att själva erlägga kostnaden för att sanera 
kvartersmarken och att bygga ut tillfartsvägen till restaurangen. Ett nytt 
markanvisningsavtal tecknades därför sommaren 2024 för att reglera de nya 
förutsättningarna. Markanvisningsavtalet reglerar även att ett köpekontrakt 
ska undertecknas av bolaget innan detaljplanen går upp för antagande. 
Detaljplanen har varit på granskning under våren och ett antagande är 
förestående varför ett förslag till köpekontrakt har tagits fram.  

Gyllenborg Rigg AB har av företagsekonomiska skäl valt att köpekontraktet 
tecknas av ett nybildat bolag Grundbulten 143666 AB (nedan kallat bolaget) 
i stället för Gyllenborg Rigg AB.  

Köpekontraktet reglerar i huvudsak marköverlåtelse och villkor för 
genomförandet av kvartersmarken. 

Ett område om ca 4000 m2 överlåts till bolaget för en köpeskilling om 2 434 
500 kronor och baseras på 1 623 kr per m2 BTA.   

Överlåtelsen går åter till kommunen om inte bolagets ansökan om bygglov 
fått laga kraft senast 12 månader från tillträdesdagen. Överlåtelsen villkoras 
även med ett återgångsvillkor som innebär att överlåtelsen går åter om 
bolaget inte har påbörjat byggnadsarbeten inom tolv månader från det att 
bygglovsbeslutet fått laga kraft.  
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Om överlåtelsen skulle falla på grund av återgångsvillkoren reglerar 
kontraktet att marköverlåtelsen ska förnyas under vissa förutsättningar.   

Byggnation och utemiljö ska färdigställas inom 30 månader från tidpunkten 
då köpebrev utfärdas. I annat fall riskerar bolaget vite om 50 000 kronor per 
månad som byggnationen försenas. 

I övrigt reglerar köpekontraktet sedvanliga villkor om undersökningsplikt, 
tillträde, fastighetsbildning mm.  

Ett särskilt servitutsavtal kommer att tecknas avseende rätt till infartsväg 
och bolaget har eventuellt också önskemål om att arrendera angränsande 
mark för parkering. Bolaget ansvarar för anläggande och skötsel av 
tillfartsvägen.  

Köpekontraktet reglerar att byggnation och utemiljö ska gestaltas i enlighet 
med de gestaltningsskisser som bifogas köpekontraktet. Byggnadens och 
utemiljöns gestaltning ska anpassas till platsens karaktär och passa in i 
framtida stadsutvecklingsprojekt 

Bolaget har det fulla ansvaret både ekonomiskt och för det tekniska 
genomförandet för sanering/efterbehandling av den mark som bolaget 
förvärvar.  

I övrigt omfattar avtalet erläggande av anslutningsavgifter, ansvar för 
grundläggning, dagvattenhantering etcetera.   

Bolaget har ett önskemål om en rätt att frånträda köpet om detaljplanen eller 
beslut om köpekontraktet överklagas eller om fastighetsbildningen inte 
beslutats senast den 31 mars 2026. Om bolaget frånträder ska de ersätta 
Kommunen med ett belopp motsvarande 50 % av Kommunens nedlagda 
kostnader för Detaljplanen inklusive nedlagda kostnader för utredningar i 
planskedet. Motsvarande ersättning ska Bolaget också erlägga om köpet 
faller på grund av att de inte uppfyller de tider som köpekontraktet reglerar 
avseende bygglov och påbörjande av byggnadsarbeten. 

Motivering av beslut 
Köpekontraktet tecknas för att reglera överlåtelse av mark för en ny 
restaurangbyggnad på södra Åstranden samt de villkor som följer med 
förvärvet. 

Ekonomi 
Kommunen har haft kostnader för framtagande av detaljplanen och för de 
utredningar som krävts i processen. Överlåtelsen enligt förslag till 
köpekontrakt inbringar en försäljningsintäkt om drygt 2,4 miljoner kronor.   

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-05-07  
Kartbilaga  
Köpekontrakt undertecknat av motparten 
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Yrkanden 
Per Svensson (S), Miranda Bodiroza (S), Marcus Dufwa (S), Mikael 
Svensson (S), Ulrika Bertilsson (S), Anneli Andelén (C) 
Roger Valestam (SD), Anders Jansson (SD), Susan Pettersson (KD), Petra 
Hygrell (L) och Bo Björkner (L) yrkar bifall till liggande förslag. 
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§ 118 

Antagande - Detaljplan för Tegeltaket 1 m.fl., KS 
2019/478 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
1. Anta detaljplan för Tegeltaket 1 m.fl. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelseförvaltningen har av kommunstyrelsen 2020-03-07 § 74 
fått i uppdrag att ta fram en ny detaljplan för fastigheten Tegeltaket1 m fl. 

Huvudsyftet med detaljplanen är att möjliggöra restaurangverksamhet inom 
ett område som idag är obebyggt. Verksamheten ska anpassas till dess nära 
läge till Ätran och Stråket staden-stranden. Byggnaden ska vara 
välkomnande på alla sidor och ges en enhetlig, sammanhållen gestaltning 
som stärker stråket och som möjliggör en vidare stadsmässig utveckling 
längs Södra Åstranden.  

Området avgränsas i norr av Söderbrons brofäste och ett grönområde, i 
väster av gång och cykelstråket utmed Ätrans östra strand, Stråket staden-
stranden, i öster av befintlig industribebyggelse och i söder av en obebyggd 
yta tidigare använd för olje- och petroleumhantering. Planområdet är cirka 
6700 m2 stort. Marken inom planområdet ägs av Falkenbergs kommun. 

Detaljplanen har varit på samråd och granskning och inkomna synpunkter 
har hanterats av kommunstyrelsens arbetsutskott med beslut om 
revideringar av planförslaget. Inkomna synpunkter har främst rört 
markmiljö, gestaltning, trafiksäkerhet och buller samt geoteknik och frågor 
rörande VA och dagvatten/ skyfall. 

Motivering av beslut 
Planförslaget har justerats efter samråd och granskning och 
antagandehandlingarna är framtagna utifrån de revideringar som beslutats av 
kommunstyrelsens arbetsutskott. Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att 
framtagna antagandehandlingar överlämnas till kommunfullmäktige för 
antagande. 

Ekonomi 
Falkenbergs kommun bekostar detaljplanen. 

Samtlig byggnation och anläggningsarbeten inom kvartersmark bekostas av 
framtida köpare av kvartersmarken. Framtida köpare av kvartersmarken 
bekostar även erforderlig fastighetsbildning inom planområdet. 

Framtida köpare bekostar sanering av förorenad mark samt de tillstånd och 
samråd som krävs enligt miljöbalkens regler. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-21 
Orienteringskarta 2025-05-21 
Plankarta, Tegeltaket 1 - Koncept Antagandehandling 
Illustration, Tegeltaket 1 - Koncept Antagandehandling 
Planbeskrivning, Tegeltaket 1 - Koncept Antagandehandling 
 
Yrkanden 
Per Svensson (S), Miranda Bodiroza (S), Marcus Dufwa (S), Mikael 
Svensson (S), Ulrika Bertilsson (S), Anneli Andelén (C) 
Roger Valestam (SD), Anders Jansson (SD), Susan Pettersson (KD), Petra 
Hygrell (L) och Bo Björkner (L) yrkar bifall till liggande förslag. 
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§ 119 

E-förslag - Utrota/begränsa växten stånds, KS 2024/437 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Avslå e-förslag att utrota/begränsa växten stånds inom Falkenbergs 

kommun.  

Beskrivning av ärendet 
Ett e-förslag har inkommit till kommunstyrelsen. Förslaget handlar om att se 
över växten stånds utbredning och utrota/stoppa/begränsa beståndet. 

Motivering av beslut 
Frågan angående den giftiga växten stånds har diskuterats inom kommunen 
vid flertalet tillfällen genom åren. Det finns en problematik med arten då 
den är giftig för betande djur, men växten stånds är varken främmande eller 
invasiv och har inte heller en riskklassning. Tvärtom är arten naturligt 
förekommande i Sverige och hör hemma i våra ekosystem. Arten har 
befunnit sig i Sverige i tusentals år och att aktivt bekämpa den hade bland 
annat hämnat pollineringen.  

Då arten inte är främmande eller invasiv finns det inget lagkrav kopplat till 
att bekämpa arten. I dagsläget använder Falkenbergs kommun resurser till 
att på sig egen mark bekämpa invasiva främmande arter som omfattas utav 
lagkrav.   

Ekonomi 
Ingen ekonomisk påverkan. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-06 
 
Yrkanden 
Elisabet Svensson Agerbjer (C) yrkar att stånds inventeras i Falkenbergs 
kommun. Kostnader för en inventering ska tas upp till beslut innan 
inventering påbörjas.  
 
Miranda Bodiroza (S) och Marcus Dufwa (S) yrkar bifall till liggande 
förslag. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Miranda Bodirozas (S) yrkande mot 
Elisabet Svensson Agerbjers (C) yrkande och finner att kommunstyrelsen 
beslutar i enlighet med Miranda Bodiroza (S) yrkande. 
 
Reservationer 
Elisabet Svensson Agerbjer (C) och Anneli Andelén (C) reserverar sig till 
förmån för Elisabet Svensson Agerbjers (C) yrkande. 
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§ 120 

E-förslag - Ändra sittplatsyta till cykel och bilparkering 
på Klittervägen, KS 2025/60 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Uppdra åt kommunstyrelseförvaltningen att omvandla utpekad yta på 

fastigheten Hjortsberg 4:1 till parkering.  

2. Överlämna beslut gällande ny placering av bord och sittplatser till 
kultur-, fritids- och tekniknämnden för fortsatt handläggning.   

3. Därmed anse e-förslaget bifallet. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunen har mottagit ett e-förslag. Förslaget handlar om att omvandla en 
yta på fastigheten Hjortsberg 4:1. Idag finns det bänkar, bord och stolar på 
platsen och ytan fungerar som en allmän yta samt för tillfälliga 
marknadsföringsevent. Ytan är detaljplanelagd som kvartersmark, parkering 
och i förslaget föreslås att flytta bänkar, stolar och bord och i stället anlägga 
en parkering för bilar och cyklar.  

Motivering av beslut 
Enligt kommunens riktlinje för e-förslag ska ett e-förslag som uppnått 50 
röster eller mer behandlas politiskt och beslutas av berörd nämnd. Det 
aktuella e-förslaget fördelades inledningsvis till kommunstyrelse-
förvaltningen för handläggning då det bedömdes röra kommunens 
planverksamhet.  

Kommunstyrelsen har beslutat att ge kommunstyrelseförvaltningen i 
uppdrag att upprätta förslag till ändring utav detaljplaner för badstugor på 
bland annat Skrea strand (KS 2024/423). Ytan som e-förslaget handlar om 
ingår i en av dessa detaljplaner. Arbetet är tänkt att startas upp hösten 2026. 
Detaljplanearbetet skulle kunna medföra en förändring av användningen av 
området i e-förslaget och förvaltningen anser att det finns anledning att 
avvakta detta. Det är dock möjligt att redan nu, i enlighet med gällande plan, 
göra parkeringsplatser på området.  

Ny placering av bord och stolar föreslås överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden. 

Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-04-16 
E-förslag - Ändra sittplatsyta till cykel och bilparkering på Klittervägen 
Kommunstyrelsen 2025-03-11, § 57  
Kartbilaga 
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Yrkanden 
Per Svensson (S), Miranda Bodiroza (S), Marcus Dufwa (S), Mikael 
Svensson (S), Ulrika Bertilsson (S), Sandra Johansson (M), Anneli Andelén 
(C), Elisabeth Svensson Agerbjer (C), Roger Valestam (SD), Anders 
Jansson (SD), Petra Hygrell (L) och Bo Björkner (L) yrkar bifall till 
liggande förslag. 
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§ 121 

E-förslag - Fler utbildade undersjuksköterskor, KS 
2025/184 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
1. Avslå e-förslagets del att erbjuda betald körkortsutbildning under vård- 

och omsorgsutbildningen. 

2. Anse e-förslagets del att erbjuda utbildning till undersköterska på betald 
arbetstid behandlad. 

3. Därmed anse e-förslaget behandlat. 

4. Anse uppdragen till barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden 
återrapporterade. 

Beskrivning av ärendet 
Christine Ekeröös och Malin Lind har separat lämnat e-förslag om fler 
utbildade undersköterskor i kommunen. Förslagen har flera exempel på 
möjliga åtgärder för att öka antalet undersköterskor.   

Bakgrunden till förslagsställarnas e-förslag är behovet av ökad rekrytering 
av vårdpersonal i kombination med ett ökat vårdbehov. Förslagsställarna har 
båda formulerat sex stycken förslag till åtgärder för att lösa problematiken, 
fyra av dem beslutades på kommunfullmäktige 2024-06-25. 
Kommunfullmäktige gav även barn- och utbildningsnämnden och 
socialnämnden i uppdrag att gemensamt utreda förslagen att körkort ska 
ingå i utbildningen samt att man på vuxenutbildningen ska ha möjlighet att 
studera till undersköterska på betald arbetstid. 

Utredningen är nu genomförd och barn- och utbildningsnämnden och 
socialnämnden har godkänt utredningen.  

Motivering av beslut 
Utredningens omvärldsbevakning visar att andra kommuner som erbjuder 
betald körkortsutbildning till elever på vård- och omsorgsprogrammet 
hittills inte kunnat se några positiva effekter vare sig vad gäller intresset för 
utbildningen, antal sökande till utbildningen eller för 
kompetensförsörjningen inom äldreomsorgen. Till dess kunskapsläget 
förändras anses inte betald körkortsutbildning vara en effektiv åtgärd för att 
stärka kompetensförsörjningen inom äldreomsorgen. Mot bakgrund härav 
föreslås att förslaget att erbjuda betalad körkortsutbildning under vård- och 
omsorgsutbildningen avslås.  

Gällande förutsättningar att erbjuda utbildning till undersköterska på betald 
arbetstid finns denna möjlighet idag genom statsbidraget äldreomsorgslyftet. 
Detta förslag föreslås därför anses som behandlat. 
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Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. För det fall att kommunen 
skulle erbjuda körkortsutbildning innebär det enligt barn- och 
utbildningsförvaltningen en kostnad på ca 330 000 kr årligen baserat på 22 
elever. Detta med utgångspunkt i hur det idag ser ut inom 
fordonsprogrammet i Falkenbergs kommun. Det som är inräknad i den 
kostnaden är körlektioner inklusive riskmoment, teori samt körkortsprov 
(teoretiskt och praktiskt). 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-08 
E-förslag - Fler utbildade undersköterskor i kommunen 
E-förslag - Fler utbildade undersköterskor i Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2024-06-25 § 76 
Barn- och utbildningsnämnden 2025-04-24 § 45 
Socialnämnden 2025-04-22 § 58 
Tjänsteskrivelse 2025-04-28 
 
Yrkanden 
Anneli Andelén (C) yrkar att bifall till punkt 1. 
 
Per Svensson (S) yrkar bifall till liggande förslag. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) yrkande mot Anneli 
Andeléns (C) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet 
med Per Svenssons (S) yrkande. 
 
Reservationer 
Anneli Andelén (C) och Elisabet Svensson Agerbjer (C) reserverar sig till 
förmån för Anneli Andeléns (C) yrkande. 
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§ 122 

Antagande - Energistrategi, KS 2024/280 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Bordlägga ärendet. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen har haft ”Ett hållbart och robust energisystem - 
Energistrategi för Falkenbergs kommun 2025–2040” utskickat på remiss 
mellan perioden 2024-10-22 och 2025-02-08 till samtliga nämnder och 
bolag, Region Halland, Länsstyrelsen i Hallands län, Näringslivet 
Falkenberg, Företagarna upptill de organisationer och företag som deltog i 
det inledande arbetet med framtagandet av strategin.   

13 remissvar har inkommit. Flera remissvar, både från internt och externt 
håll lyfter fram att strategin är kortfattad, välstrukturerad och att inriktningar 
och insatsområden både är lämpliga och relevanta. Det lyfts också fram som 
positivt att flera aktörer involverats i processen och vikten av att fortsätta 
samverkan i det mer konkreta åtgärdsarbetet.  

En rad synpunkter kring förbättring av energistrategin har inkommit och hur 
dessa har beaktats och införts i strategin finns beskrivet i tjänsteskrivelsen. 

Enligt lagen (1977:439) om kommunal energiplanering ska varje kommun 
ha en aktuell plan för tillförsel, distribution och användning av energi. 
Falkenbergs kommun har arbetat fram en energistrategi som ska gälla som 
Falkenbergs kommuns energiplan tillsammans med kommande program.   

Motivering av beslut 
Energistrategin har varit ute på remiss och synpunkter har inhämtats från 
relevanta aktörer. Remissvaren visar ett brett stöd för strategins 
övergripande inriktning och ambitioner. Utifrån de inkomna synpunkterna 
har strategin nu justerats och förtydligats. Det reviderade förslaget utgör 
därmed en väl förankrad grund för kommunens fortsatta arbete med 
energifrågorna. Utifrån strategin ska nu arbetet fortsätta med konkret 
handling. För att skapa en tydlig koppling mellan energistrategins 
genomförande och den årliga uppföljningen av målet om att bli ett föredöme 
inom hållbarhet och trygghet föreslås följande indikatorer hänskjutas till 
budgetberedningen som tillägg till styrmodellen;  

• Slutanvändning av energi totalt inom det geografiska området, MWh 
• Balansen mellan producerad och använd el inom geografiska 

området, MWh 
• Balansen mellan producerad och använd el inom 

kommunkoncernen, KWh 

Genom att anta strategin markerar kommunen en tydlig riktning i 
omställningen till ett hållbart och robust energisystem. 
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Ekonomi 
Strategins genomförande kommer att påverka kommunens ekonomi över 
tid. Investeringar och övriga kostnader hanteras inom ramen för ordinarie 
budgetprocesser och genom särskilda beslut vid behov. Genomförandet kan 
också bidra till minskade kostnader genom ökad energieffektivitet och lägre 
klimatpåverkan. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-12 
Tjänsteskrivelse 2025-05-03 
Underlag Falkenberg energisystem – nuläge 2025-05-08 
Underlag Mål, lagar och styrdokument som kopplar till energistrategin 
2025-05-08 
Underlag Process och arbetssätt 2024-10-23 
Svar Destination Falkenberg AB 2024-11-21 
Yttrande Länsstyrelsen Hallands län 2024-11-26 
Yttrande Ecoera AB 2024-12-20 
Yttrande Region Halland 2024-12-23 
Yttrande Falkenbergs bostad AB 2025-01-08 
Socialnämnden 2025-01-30 
Yttrande Barn och utbildningsnämnden 2025-01-30  
Yttrande Falkenberg energi AB 2025-01-31  
Kultur-fritid- och teknik 2025-01-31 
Yttrande EnBW 2025-01-31  
Servicenämnden 2025-02-03  
Yttrande Vatten-och miljö i väst AB 2025-02-07  
Miljö- och hälsoskyddsnämnden 2025-02-05 
 
Yrkanden 
Roger Valestam (SD), med instämmande av Sandra Johansson (M) och 
Anders Jansson (SD) yrkar att följande justering görs i energistrategin 
avsnitt 3.2.1 punkt 3: 
 
”Säkerställ att vid val av upphandling av el ska förnybar el väljas” byts mot 
”Säkerställ att vid val av el ska fossilfri el väljas. 
 
Per Svensson (S) yrkar att ärendet bordläggs.  
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) yrkande och finner att 
kommunstyrelsen beslutar bordlägga ärendet.  
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§ 123 

Motion - Etablering av laddstolpar vid kommunala 
lokaler, C-motion, KS 2024/101 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
1. Anse punkt 1 i motionen vara behandlad, då kultur-, fritids- och 

tekniknämnden i budget 2025 fått medel till att installera laddstolpar i 
linje med lagkraven.   

2. Avslå punkt 2 i motionen med anledning av ökade lagkrav som träder i 
kraft under 2026 då Europaparlamentets direktiv (EU) 2024/1275 om 
byggnaders energiprestanda (EPBD) implementeras i svensk lag. 

Beskrivning av ärendet 
Energiprestandadirektivet (EPBD) ska vara en del av svensk lagstiftning 
senast den 29 maj 2026. EPBD innebär ökade krav på byggnaders 
energiprestanda i stort där flera stegvis ökande krav på mobilitet, däribland 
laddinfrastruktur och förberedd ledningsinfrastruktur samt cykelparkeringar 
ingår. Det innebär ökade krav på laddinfrastruktur vid både ny- och 
ombyggnation samt retroaktivt för befintliga byggnader.  

Mot bakgrund av de kommande skärpta lagkraven bedömer 
kommunstyrelseförvaltningen att det är nödvändigt att först utreda vad dessa 
innebär för kommunalt ägda lokaler och kontor, samt att förbereda 
organisationen för att kunna möta kraven. Därför föreslås att motionens 
punkt 2 avslås.  
Motivering av beslut 
Energiprestandadirektivet (EPBD) ska vara en del av svensk lagstiftning 
senast den 29 maj 2026. EPBD innebär ökade krav på byggnaders 
energiprestanda i stort där flera stegvis ökande krav på mobilitet, däribland 
laddinfrastruktur och förberedd ledningsinfrastruktur samt cykelparkeringar 
ingår. Det innebär ökade krav på laddinfrastruktur vid både ny- och 
ombyggnation samt retroaktivt för befintliga byggnader.  

Mot bakgrund av de kommande skärpta lagkraven bedömer 
kommunstyrelseförvaltningen att det är nödvändigt att först utreda vad dessa 
innebär för kommunalt ägda lokaler och kontor, samt att förbereda 
organisationen för att kunna möta kraven. Därför föreslås att motionens 
punkt 2 avslås.  

Ekonomi 
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi. Ökade lagkrav på 
etableringen av ladd- och ledningsstruktur kommer att påverka kommunens 
ekonomi genom ökade behov av investeringar. Det är därför viktigt att 
förändrade krav beaktas och prioriteras inom kommunens budgetprocess. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-14  
Motion  
 
Yrkanden 
Anneli Andelén (C) yrkar bifall till motionen. 
 
Per Svensson (S) yrkar bifall till liggande förslag. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) yrkande mot Anneli 
Andeléns (C) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet 
med Per Svenssons (S) yrkande. 
 
Reservationer 
Anneli Andelén (C) och Elisabet Svensson Agerbjer (C) reserverar sig till 
förmån för Anneli Andeléns (C) yrkande. 
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§ 124 

Redovisning av uppdrag - Tillsammans med lämpliga 
förvaltningar ta fram förslag på hur ett ungdomsråd i 
kommunen kan organiseras., KS 2025/18 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att inrätta ett 

interimsungdomsråd med uppdrag att under en tidsbegränsad period 
bereda och ta fram förslag på hur ett framtida permanent ungdomsråd 
ska utformas och fungera.   
 

2. Interimsungdomsrådet ges i uppdrag att utforska och föreslå det framtida 
ungdomsrådets sammansättning, uppdrag och arbetsformer. 

 
3. Uppdraget ska återrapporteras till kommunstyrelsen i maj 2026.  

 
Beskrivning av ärendet 
Ärendet initierades av John Störby (S) i enlighet med kommunallagen 4 
kap. 20 §, med förslag om att inrätta ett kommunalt ungdomsråd. 
Kommunstyrelsen beslutade den 2025-01-14 (KS 2025/18) att ge 
kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att, i samverkan med berörd 
förvaltning, ta fram ett förslag på hur ett ungdomsråd kan organiseras i 
kommunen. Återrapportering ska ske till kommunstyrelsen i september 
2025.  

Motivering av beslut 
Forskningen visar att framgångsrikt ungdomsinflytande bygger på 
innovativa, flexibla och ungdomsanpassade lösningar, där ungdomar själva 
är med och formar både strukturer och arbetssätt. Delaktighet i 
utformningen stärker legitimiteten och möjliggör ett mer relevant och 
representativt inflytande. Det stärker också ungas tillit till den lokala 
demokratin. 

Mot bakgrund av detta föreslås att ett interimsungdomsråd inrättas som ger 
ungdomar med stöd av vuxna uppdraget att utforska och föreslå det framtida 
ungdomsrådets sammansättning, uppdrag och arbetsformer i enlighet med 
ungdomars egna behov, idéer och erfarenheter. 

Förvaltningen föreslår ett fortsatt arbete gällande organisering av ett 
ungdomsråd, vilket sammanfattas i tjänsteskrivelsen daterad 2025-05-02. 
Förslaget på fortsatt arbetssätt anser kommunstyrelseförvaltningen bygger 
en struktur som ger meningsfullt och verkligt inflytande där unga är aktiva 
medskapare.  

Kommunstyrelseförvaltningen har utrett frågan och samrått med berörda 
förvaltningar genom befintliga forum för ungdomsdemokratifrågor. 
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Ekonomi 
Förslaget bedöms medföra en kostnad på 45 000 kr.  

Ungdomarna som deltar i det interimistiska ungdomsrådet föreslås få varsin 
fritidsbiljett för att kunna resa med kollektivtrafik till fysiska möten. 
Kostnaden för 15 fritidsbiljetter uppgår till cirka 15 000 kr. Därutöver 
tillkommer kostnader för enklare förtäring vid träffar, 10 000 kr samt en 
teambyggande aktivitet, 10 000 kr.  

Kostnaden för förrättningsarvode till politiska representanter i 
Hållbarhetsutskottet vid möten med interimsungdomsrådet beräknas till 
cirka 10 000 kronor. Därtill kan kostnader för reseersättning tillkomma i 
enlighet med kommunens arvodesreglemente. 

Kommunstyrelseförvaltningen bedömer att ett interimistiskt ungdomsråd 
under 1 år kan rymmas inom kommunstyrelsens budgetram genom 
omfördelning av budgetmedel. Ett permanent ungdomsråd bör tillföras 
utökad budgetram. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-06 
Utvecklingsavdelningens, tjänsteskrivelse. 2025-05-02 
Kommunstyrelsen 2025-01-14, § 20 
Nämndinitiativ  
 
Yrkanden 
Per Svensson (S), Petra Hygrell (L), Susan Pettersson (KD), Sandra 
Johansson (M) och Roger Valestam (SD) yrkar bifall till liggande förslag. 
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§ 125 

Initiativärende - Främja etablering av fler ställplatser 
för husbilar i hela kommunen, KS 2025/197 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Avslå initiativet.  

Beskrivning av ärendet 
Ärendet har initierats av Anneli Andélen (C) och Sandra Johansson (M) 
inom ramen för ledamöters initiativrätt i nämnder enligt kommunallagens 4 
kap. 20 §. Initiativet innehåller följande text:  

Bakgrund och syfte 

Efterfrågan på ställplatser för husbilar ökar kontinuerligt i Sverige, inte 
minst i samband med det växande intresset för hållbar och naturnära turism. 
Genom att underlätta etableringen av ställplatser inom kommunen kan vi 
bidra till att stärka det lokala näringslivet, öka antalet besökare samt skapa 
mervärde för både invånare och gäster. 

Förslag 

För att möjliggöra detta föreslås att kommunen tar fram en vägledande mall 
och checklista som stöd för privata aktörer, föreningar eller andra 
intressenter som önskar etablera ställplatser. Genom en tydlig, lättillgänglig 
vägledning kan processen förenklas och fler initiativ kan realiseras – utan att 
det innebär ökade kostnader för kommunen. 

Ekonomiska konsekvenser 

Förslaget syftar till att genomföras inom befintliga resurser. Inga nya 
investeringar eller tillskott i budget krävs. Fokus ligger på att möjliggöra 
och stötta externa initiativ genom samverkan och administrativ vägledning. 

Överväganden 

Ställplatser kan etableras på olika typer av mark och i varierande 
omfattning. En kommunal vägledning kan klargöra vilka krav som gäller 
(t.ex. gällande miljö, tillstånd och säkerhet), vilket i sin tur skapar 
förutsägbarhet för markägare och entreprenörer. Samtidigt säkerställs att 
etablering sker i linje med kommunens översiktsplan och turismstrategi. 

 Slutsats 

Genom att ta fram vägledande material som främjar externa initiativ kan 
kommunen bidra till fler ställplatser utan att belasta kommunens ekonomi. 
Åtgärden är i linje med kommunens mål om att utveckla besöksnäringen 
och skapa förutsättningar för hållbar lokal utveckling.  
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-13 
Initiativ 2025-05-13 
 
Yrkanden 
Anneli Andelén (C), Elisabet Svensson Agerbjer (C) och Sandra Johansson 
(M) yrkar bifall till förslaget: ”För att främja etablering av fler ställplatser 
för husbilar i hela kommunen föreslås att kommunen tar fram en vägledande 
mall och checklista som stöd för privata aktörer, föreningar eller andra 
intressenter som önskar etablera ställplatser.” 
 
Per Svensson (S) yrkar bifall till liggande förslag. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) yrkande mot Anneli 
Andeléns (C) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet 
med Per Svenssons (S) yrkande. 
 
Reservationer 
Anneli Andelén (C), Elisabet Svensson Agerbjer (C) och Sandra Johansson 
(M) reserverar sig till förmån för Anneli Andeléns (C) yrkande. 
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§ 126 

Initiativärende - Matdagarna september 2025, KS 
2025/224 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Avslå ärendet. 

Beskrivning av ärendet 
Ärendet har initierats av Anneli Andélen (C) inom ramen för ledamöters 
initiativrätt i nämnder enligt kommunallagens 4 kap. 20 §. Initiativet 
innehåller följande text: 

Bakgrund 
Falkenberg är en kommun fylld av matglädje, entreprenörskap och 
gemenskap. Matdagarna har blivit ett älskat och återkommande evenemang 
under september, som lockar upp till 25 000 besökare varje år. Det är en 
höjdpunkt som hyllar våra lokala matproducenter, stärker vår stolthet och 
sprider Falkenbergs matprofil långt utanför kommungränserna. 

Genom Falkenbergs Skafferi och det engagerade nätverket av producenter, 
entreprenörer och eldsjälar har Matdagarna utvecklats till en folkfest vid 
Ätran – en fest som uppskattas av både invånare och besökare. 
Evenemanget är en stark motor för det lokala näringslivet, en symbol för 
hållbarhet och en plats där människor möts och delar glädje. 

Centerpartiet i Falkenberg vill se att Matdagarna fortsätter att utvecklas och 
blomstra, i linje med kommunens ambition att vara en attraktiv mat- och 
kulturdestination. Vi ser stora möjligheter att skapa ännu fler minnesvärda 
upplevelser och stärka Falkenbergs position som en matstad i framkant. 

Underlag för beslut 
Initiativärende – Matdagarna september 2025, 2025-06-02 
Yrkanden 
Elisabet Svensson Agerbjer (C), Anneli Andelén (C) och Sandra Johansson 
(M) yrkar: 
 
1. Avsätta 250 000 kronor från kommunstyrelsens budgetpost för 

oförutsett till Matdagarna september 2025. 
 
2. Uppdra åt kommundirektören att teckna en överenskommelse med 

Destination Falkenberg AB om utförandet av evenemanget. 
 
Petra Hygrell (L), Mikael Svensson (S), Susan Pettersson (KD), Marcus 
Dufwa (S) och Miranda Bodiroza (S) yrkar bifall till liggande förslag. 
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Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Petra Hygrells (L) yrkande mot Elisabet 
Svensson Agerbjers (C) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med Petra Hygrells (L) yrkande. 
 
Reservationer 
Elisabet Svensson Agerbjer (C), Anneli Andelén (C), Sandra Johansson 
(M), Roger Valestam (SD) och Anders Jansson (SD) reserverar sig till 
förmån för Elisabet Svensson Agerbjers (C) yrkande. 
 
Anteckning  
Daniel Bäck (SD) antecknar sin avvikande mening till protokollet i till 
förmån för Elisabet Svensson Agerbjers (C) yrkande. 
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§ 127 

Förändring av kultur-, fritids- och tekniknämndens 
organisation, KS 2025/193 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
1. Entlediga samtliga ledamöter och ersättare i kultur-, fritids- och 

tekniknämnden. 
 

2. Kultur-, fritids- och tekniknämnden ska bestå av tretton ledamöter samt 
fyra ersättare. 

 
3. Därmed revidera § 15 i Reglemente för Kultur-, fritids- och 

tekniknämnden (tillika trafiknämnd). 
 
4. Ovan angivna beslut verkställs då de har fått laga kraft. 

Beskrivning av ärendet 
Kultur-, fritids- och tekniknämnden (KFTN) inrättades 2019 och består av 
elva ledamöter och sex ersättare. KFTN ansvarar för en stor bredd av 
kommunala uppgifter vilka framgår av nämndens reglemente. 

Motivering av beslut 
Kultur-, fritids- och tekniknämnden (KFTN) inrättades 2019 och består av 
elva ledamöter och sex ersättare. KFTN ansvarar för en stor bredd av 
kommunala uppgifter vilka framgår av nämndens reglemente.  

Motivering av beslut Sedan inrättandet av KFTN har förändringar i 
nämndsorganisationen genomförts.  Uppgifter har tillkommit och projekt 
och investeringar växt. Bland annat har ansvar för hamnen, kulturskolan och 
flertalet stora investeringsprojekt, exempelvis badhus, tillkommit. Mot 
bakgrund av dessa förändringar föreslås en förändring av antal ledamöter 
och ersättare i nämnden. 

Fullmäktige får besluta om förändringar i nämndsorganisationen och får 
som ett led i detta välja att entlediga samtliga förtroendevalda i nämnden, 4 
kap. 10 § p. 2 kommunallagen. Några särskilda objektiva skäl för att 
förändra nämndsorganisationen måste inte finnas men det anses krävas en 
reell förändring av organisationen i viss omfattning. 

När en nämnds sammansättning ändras under löpande mandatperiod gäller 
samma beredningstvång som för övriga ärenden, det vill säga att ärendet ska 
beredas av kommunstyrelsen innan beslut fattas av kommunfullmäktige. 

Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
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Underlag för beslut 
Kommunfullmäktiges valberedning § 1, 2025-06-09 
Beslutsförslag 2025-05-08  
Reglemente för Kultur-, fritids- och tekniknämnden (tillika trafiknämnd). 
 
Yrkanden 
Susan Pettersson (KD) yrkar bifall till liggande förslag. 
 
Sandra Johansson (M) yrkar avslag till beslut.  
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Susan Petterssons (KD) yrkande mot 
Sandra Johanssons (M) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med Susan Petterssons (KD) yrkande. 
 
Reservationer 
Sandra Johansson (M), Anneli Andelén (C) och Elisabeth Svensson 
Agerbjer (C) reserverar sig till förmån för Sandra Johanssons (M) yrkande. 
 
Roger Valestam (SD) och Anders Jansson (SD) reserverar sig mot beslutet.  
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§ 128 

Val av ny kultur-, fritids- och tekniknämnd,                   
KS 2025/193 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

Utse ny kultur-, fritids-, och tekniknämnd: 
 
1a Ledamöter:  2a Ersättare: 
 Rebecka Kristiansson (S) Bo Björkner (L) 
 Claes Claesson (C) Per Berntson (M) 
 Sara Kärrbrand (S) Vakant (KD) 
 Lars Agbrant (M) Petra Eriksson (C) 
 Daniel Bäck (SD) 
 Björn Jönsson (S) 
 Irene Hedenbjörk (KD) 
 Agnes Polak Ljung (M)  
 Kjell Kristiansson (L) 
 Maria Larsson (C) 
 Lena Berglund (MP) 
 Roger Wiseby (SD) 
 Jan-Åke Björklöw (V) 
 
1c Presidium: 
 Ordförande Rebecka Kristiansson (S)    
 2:e vice ordförande Claes Claesson (C)  
 1:e vice ordförande Sara Kärrbrand (S) 
 

Beskrivning av ärendet 
Med anledning av kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2025-06-03, § 
117, ska kommunfullmäktiges valberedning inför kommunstyrelsen 2025-
06-10, och kommunfullmäktige 2025-06-24 utse ny kultur-, fritids- och 
tekniknämnd. 

Underlag för beslut 
Kommunfulllmäktiges valberedning 2025-06-09, § 1 

Reservationer 
Elisabeth Svensson Agerbjer (C) reserverar sig med hänvisning till deras 
avslagsyrkande i ärendet ”Förändring av kultur-, fritids- och 
tekniknämndens organisation”. 
 
Roger Valestam (SD) och Anders Jansson (SD) reserverar sig mot beslutet.  
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§ 129 

Svar på remiss - Förslag på nya riktlinjer för Färdtjänst 
och Riksfärdtjänst, KS 2025/50 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Komplettera remissvaret med tilläggsyrkandena  och därefter godkänna 

förslag till remissvar för riktlinje för färdtjänst samt riktlinje för 
riksfärdtjänst 

2. Översända remissvar till Region Halland och Hallandstrafiken 

Beskrivning av ärendet 
Region Halland är regional kollektivtrafikmyndighet i Hallands län och 
ansvarar för färdtjänsten i de kommuner som valt att överlåta uppgiften, det 
vill säga; Laholm, Halmstad, Hylte, Falkenberg och Varberg. Region 
Halland genom Hallandstrafiken har genomfört en översyn av riktlinjerna 
för färdtjänst och riksfärdtjänst. Hallandstrafiken informerade 
kommunstyrelsens arbetsutskott om revideringen den 17 september 2024. 
Förslag till riktlinje för färdtjänst samt riktlinje för riksfärdtjänst är ute på 
remiss till den 1 juni 2025. Falkenbergs kommun har fått förlängd svarstid 
till den 15 juni 2025.  

Riktlinjerna har varit på internremiss från den 1 mars till den 30 april. 
Dialog har skett i kommunala pensionärsrådet och i kommunala 
tillgänglighetsrådet. Pensionärsorganisationerna i Falkenbergs kommun har 
inkommit med synpunkter. Samrådssvaret från FUB är inkluderat i 
socialnämndens remissvar, detta efter beslut i socialnämnden.  

Motivering av beslut 
Syftet med uppdateringen är att riktlinjerna ska överensstämma med 
gällande rättspraxis, att texten förenklas samt att gemensamma riktlinjer 
skapas för samtliga kommuner. Förändringarna är utformade för att ha 
minimal påverkan på majoriteten av de färdtjänstberättigade, vara 
kostnadsneutral samt ge ökade möjligheter till samordning av resor. 

Falkenbergs kommun ser positivt på uppdateringen och anser att ett 
gemensamt regelverk i Halland väger tungt i sammanhanget och så även att 
revideringen är kostnadsneutral. De reviderade riktlinjerna harmoniserar väl 
med nuvarande regelverk som gäller i Falkenbergs kommun. En nyhet är att 
ledsagare kan åka med färdtjänstresenär kostnadsfritt. I riktlinjen för 
färdtjänst önskar kommunen förtydliganden i text gällande styckena; 
Ekonomisk planering, Återkallelse av tillstånd, Fordon samt Trappklättrare.  

Ekonomi 
Utgångspunkten för revideringen har varit att den ska vara kostnadsneutral 
och därmed bedöms inte ekonomin påverkas. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag, 2025-05-08 
Yttrande, Falkenbergs kommuns remissvar, 2025-05-08 
Riktlinje för färdtjänst, Region Halland, 2024-12-05 
Riktlinje för riksfärdtjänst, Region Halland, 2024-12-05 
Konsekvensanalys nya riktlinjer för färdtjänst, Hallandstrafiken 
Tjänsteskrivelse, Redovisning av inkomna yttrande, 2025-05-08 
Beslut, Socialnämnden, 2025-04-22, § 59 
Yttrande, Socialnämnden, 2025-04-01 
Yttrande, FUB, 2025-04-13 
Yttrande, Pensionärsorganisationerna i Falkenbergs kommun, 2025-04-08 
Yttrande, Kommunala funktionsrättsrådet, 2024-05-14 
 
Yrkanden 
Elisabet Svensson Agerbjer (C) yrkar att följande tillägg görs i remissvaret 
avseende den nya riktlinjen för färdtjänst: 

• på sida 2 under ”Samverkansforum för uppföljning” lägga till:  

representanter för kommunen som finansiär "samt representanter från 
samverkansforum inom funktionsrätt och pensionärer" 

• på sida 7 under ”Färdtjänstens tider” lägga till:  

"Artikel 9, 19 och 20 att personer med funktionsnedsättning har rätt till 
tillgänglig, flexibel och självvald transport – inklusive på natten och helger 
– om det krävs för ett självständigt liv. Att neka färdtjänst nattetid utan goda 
skäl strider därmed mot funktionsrättskonventionens principer." 

• på sida 8 ändra rubrik från ”Bagage” till ”Hjälpmedel/bagage samt lägg 
till: 

”enligt Artikel 26, 20 och särskilt 30 har personer med funktionsnedsättning 
rätt till likvärdig tillgång till idrott och rekreation. För att detta ska vara 
möjligt i praktiken krävs ofta specialanpassade hjälpmedel, och staten 
(kommuner, regioner) har ett ansvar att främja tillgången till dessa.” 
 
Särskilda tillstånd bör kunna ges angående sådana hjälpmedel  
Tillfälliga tillstånd för mer bagage bör också kunna ges vid behov vid t.ex. 
transit till tåg som går vidare till längre resor. 

• på sida 8 under ”Husdjur” lägga till:   

Vid bokning via app och telefon ska man kunna säga till om man har 
ledarhund med. Detta för att säkerställa att chaufför och ev. samåkande 
sak veta om och kunna undvika att åka i samma bil om det finns skäl. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer först proposition på Elisabet Svensson Agerbjers (C) 
samtliga tilläggsyrkanden och finner att kommunstyrelsen beslutar bifalla 
dessa.  
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Ordförande ställer därefter proposition på liggande förslag och finnar att 
kommunstyrelsen beslutar anta dessa. 
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§ 130 

Redogörelse av delegationsbeslut, KS 2025/10 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
1. Anteckna informationen till protokollet. 

Beskrivning av ärendet 
Delegation innebär ett uppdrag från kommunstyrelsen att i ett visst ärende 
eller grupper av ärenden besluta på kommunstyrelsens vägnar. Delegaten 
träder helt i kommunstyrelsens ställde och ett beslut fattat på delegation är 
att betrakta som ett beslut av kommunstyrelsen. Beslut som fattats med stöd 
av delegation ska anmälas till kommunstyrelsen, som bestämmer i vilken 
ordning detta ska ske (6 kap 40 § KL). Viktigt vid anmälan av 
delegationsbeslut är att man genom nämndens protokoll kan identifiera varje 
delegationsbeslut med hänsyn till bland annat möjligheten att överklaga 
besluten och för att delegationsbeslut ska kunna vinna laga kraft. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-14 
Rapport delegationsbeslut 2025-06-09, bifogas protokollet. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-05-20, §§ 93 - 99 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-05-27, §§ 100 – 106 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-06-03, §§ 107 - 118 
Kommunstyrelsens hållbarhetsutskott 2025-05-21, §§ 9 - 12 
Kommunstyrelsens näringslivsutskott 2025-05-16, §§ 9 - 13 
Kommunstyrelsens personalutskott 2025-05-22, §§ 24 - 32 
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§ 131 

Meddelanden och anmälningar, KS 2025/7 

Beskrivning av ärendet 
Beslut – Kulturrådet 2025-04-23, Beslut om fördelning av bidrag för 
kommuners enskilda utvecklingssatsningar år 2025/26, i enlighet med 
förordningen (2019:470) om statsbidrag till kommuner som bedriver 
kulturskoleverksamhet. KS 2025/8. 

Protokoll – Patientnämnden, Region Halland 2025-05-14. KS 2025/8. 

Protokoll – Kattegatts Kustvattenråd 2025-05-20. KS 2025/176. 

Protokoll – Gemensam nämnd för Hemsjukvård och Hjälpmedel,          
2025-05-21. KS 2025/8. 

Protokoll – Ätrans vattenråd – Konstituerande möte 2025-05-16.                
KS 2025/150. 

Protokoll – Ätrans vattenråd – Årsstämma 2025-05-16. KS 2025/150. 

Revisionsberättelse – Ätrans vattenråd 2025-05-16. KS 2025/150. 

Protokoll – Kommunala funktionsrättsrådet 2025-05-14. KS 2025/124. 

Årsrapport – Dataskydd 2024. KS 2025/8. 

Protokoll – Mötesanteckningar ägarsamråd Överförmyndare i Väst         
2025-04-02. KS 2025/56. 

Beslut – Skolinspektionen – Ansökan om godkännande som huvudman för 
särskild variant inom naturbruksprogrammet vid Strömma 
Naturbrukscentrum i Marks kommun, 2025-06-05. KS 2025/8. 

Protokoll – Centrala Samverkansgruppen 2025-06-04. KS 2025/8. 

Beslut – Falkenbergs Stadshus AB 2025-06-04 – Ägardialog. KS 2025/225. 

Presentation – Falkenbergs Energi 2025-06-04 – Ägardialog. KS 2025/225. 

Presentation – Falkenbergs Bostads AB 2025-06-04 – Ägardialog.             
KS 2025/225 

Presentation – Falkenbergs vatten och renhållning AB 2025-06-04 – 
Ägardialog. KS 2025/225. 

Minnesanteckningar – Falkenbergs Stadshus AB 2025-06-04 – Ägardialog. 
KS 2025/225. 
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